
Vastus 05.09.2024 esitatud arupärimisele (tänavavalgustus) 

Lp. vallavolikogu liige Priit Dieves, Mihkel Mehiste ja Andero Põllu 

Suur tänu sisuka arupärimise eest.  

Arupärimises Te soovisite teada selgitust, miks tänavavalgustus sihipäraselt ei kasutata. 

Vastus: 

Väike-Maarja valla hallatavat tänavavalgustust kasutatakse sihipäraselt, valgustust kasutatakse avalikus 

kasutuses olevatel teedel ja tänavatel. Tänavavalgustus põleb üldjuhul kella 23.00ni, lisaks pikemalt 

nendel tänavatel, kus see on kõige rohkem põhjendatud. 

 

Parimate soovidega, 

Indrek Kesküla 


